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校长寄语
Notes from the Head of School’s Desk

Spring is in the air!  While it heats up outside, 
things are REALLY heating up in the classrooms.   
Performing Arts classes are finishing their 
rehearsals for the March 10th concert, and 
whenever I pop into classrooms, I see students 
engaged in great instruction. 

空气中到处弥漫着春天的气息 ! 当室外温度慢慢升高的
时候，教室里的学生们也在热火朝天的开展各种各样的
活动。表演艺术班正在为 3 月 10 日的音乐会排练，每
当我走进教室，我都能看到学生们遨游在知识的海洋里
中。  
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This week I visited the principals at Zhongyi Road 
Primary School and Number 47 Middle School.  
It was very helpful to learn from others and to 
discuss ways that we can collaborate and share 
our professional knowledge.  We look forward to 
working toghether in the future. 

本周我拜访了众意路小学和四十七中的校长们。向优秀
者学习，讨论如何合作和互相分享专业知识对未来发展
是非常有帮助的。期待有更多的合作机会。 

Our Parent Advisory Council (PAC) met on Wednesday.  We spent some time getting to know one 
another and discussing our reason for joining the PAC.  Parents want to be engaged in the school 
to further their understanding of international education and to provide support for the school’s 
growth.  Our next steps will be to draft by-laws for the organization and establish the purpose of the 
organization.  I really appreciate the great group of parents who are working with me to improve our 
school.   

我们的家长咨询委员会于星期三举行会议。大家花了一些时间互相了解，并讨论了加入家长咨询委员会的原因。
家长们希望更多的参与到学校中来，进一步了解国际教育，为学校的发展提供支持。我们下一步将为该团队起
草章程，并确立该团队的宗旨。我衷心的感谢和我一起努力促进学校发展的家长们。 
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If you have been on campus recently, you may have 
noticed an uptick in the number of construction 
workers.  We are pushing the Education Bureau and 
Number 5 Construction company to finish the last 
few items on their work lists.  They still have a long 
list but are making steady progress.   

如果您最近来到校园里，您可能已经注意到建筑工人的
数量在增加。我们正在推进教育局和五建完成他们工作
清单上的最后几项。他们仍然有一个很长的清单，但正
在稳步取得进展。 

Big “thank you” to Ms. Kalu for her leadership and work preparing for the new round of After School 
Activities (ASAs).  I hope students can find many options that spark their curiosity and interest. 

非常感谢 Kalu 女士为新一轮课外活动 (ASAs) 所做的领导和准备工作。我希望学生们能找到许多能激发他们好
奇心和兴趣的选择。 

Dr. Sam E. Mills
山姆·米尔斯博士 
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本月主题 : 关怀 
Theme of the Month: Caring

They develop empathy, compassion and respect towards the needs and feelings of others. They have a 
personal commitment to service, and act to make a positive difference to the lives of others and to the 
environment. 

他们培养了对他人需求和感受的同理心、同情心和尊重。他们有服务的个人承诺，并采取行动对他人的生活和
环境产生积极的影响。  

Activities for parentsActivities for parents
家长小游戏家长小游戏
Role model the caring behavior you would like to see in your child all the time.  Using 
kind words, helping people without being asked, being an active listener, all show your 
child that you care about people.   

您希望在孩子身上一直看到关心他人的行为。使用友好的语言，在没有被要求的情况下帮助别人，
做一个积极的倾听者，这些都让您的孩子知道您关心别人。 
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PreK 4A

Natural  
Disaster  or …?
自然灾害还是…?

What if, when you were 4 years old, I 
told you the perfect time to explore the 
world of science is now?  

如果我告诉你探索科学世界的最佳时间是现
在，就是当你 4 岁的时候，你会怎么样 ? 

PreK-4A students dove into a unit full of research experiments to find out the science behind 
natural disasters and weather phenomena.

PreK-4A 学生潜入了一个充满研究实验的单元，以找出自然灾害和天气现象背后的科学。

本周教学
Student Learning for the Week
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While unpacking our second line of inquiry we decided to dig in the Earth and see what 
the Earth is made of and find what is hidden there. The journey took us to the discovery 
of states of matter (liquids, solids, and gas) and how they collaborate to form hurricanes, 
volcanoes, flooding which we know as natural disasters. 

在打开我们的第二条调查线时，我们决定挖掘地球，看看地球是由什么组成的，以及那里隐藏着什么。
这段旅程带我们发现了物质的状态 ( 液体、固体和气体 )，以及它们是如何相互作用形成飓风、火山、
洪水等我们所知的自然灾害的。

The best way to predict or tell when a natural disaster will 
occur is to study ones that have already happened. Exploring 
the Earth, including its movement in the solar system and 
changes it undergoes, students work on the key concepts of 
change and causation that leads to understanding the forces of 
nature that cause disasters. 

预测或判断自然灾害何时发生的最好方法是研究已经发生过的自然灾
害。探索地球，它在太阳系中的运动和它所经历的变化，学生们研究
变化和因果关系的关键概念，从而理解造成灾难的自然力量。

During our sorting out stage of inquiry, young scientists 
developed a good understanding of earthquakes, volcanic 
eruptions, and quicksand. However, we are still digging 
deeper to discover more about the unknown natural disasters.  

在我们的整理探索阶段，年轻的科学家们已经对地震和火山爆发、流
沙有了很好的了解，然而，我们仍在深入挖掘中发现未知的自然灾害。

PreK-4A Young Scientists
PreK-4A 年轻科学家
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G4

INQUIRING 
INTO 
GEOLOGY
探究地质

Grade 4 has begun inquiring into 
geology! Students are investigating 
how landscapes change over time and 
looking for patterns in the Earth’s 
features. 

四年级已经开始探究地质！学生们正在研究
地貌如何随着时间的推移而变化，并在寻找
地球特征中的模式。

They will also research natural events that negatively impact people and invent solutions to present 
at the Sias Invention Convention at the end of March!

他们还将研究对人类产生负面影响的自然事件，且会提出解决方案。他们将会在 3 月底的西亚斯发明大会上
展示！ 

To start, students completed a soil analysis answering the question: what is soil? The students 
determined through their investigation that soil is an earth material made of varied sizes of rocks, 
humus, water, air, and living organisms.  

首先，学生们完成了土壤分析，回答了以下问题：什么是土壤？学生们通过调查确定，土壤是由不同大小的岩石、
腐殖质、水、空气和生物组成的地球材料。 
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After this investigation, the MYP 2 students visited 4th 
grade. They shared what they learned this year about geology, 
including information on tectonic plates, how mountains are 
formed, and the rock cycle. This led the 4th grade students to 
ask how mountains break into the smaller rocks found in the 
soil. 

经过调查，中学二年级的学生参观了四年级。他们分享了今年所学的
地质学知识，包括地壳板块、山脉形成和岩石循环。这让四年级的学
生开始询问山是如何进入土壤中的小石块的。 

To answer this question, the students did another investigation. They shook rocks in jars to 
simulate physical weathering and concluded that weathering is how mountains break apart into 
smaller rocks. However, they aren’t sure how the small rocks moved so far from the mountains 
they started as! Next, in 4th grade, the students will investigate erosion and deposition to answer 
this question. 

为了回答这个问题，同学们又做了一个调查。他们在罐子里摇动岩石来模拟物理风化，并得出结论，风化是山
如何分裂成更小的岩石。然而，他们不知道这些小石头是如何从山上移动到如此之远的地方的。接下来，在四
年级，学生将探究侵蚀和沉积来回答这个问题。 
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MYP

MYP 1

INDIVIDUALS 
AND SOCIETIES
个人与社会学
Individuals and Societies is an inquiry-based course 
where students are challenged to look and think 

MYP 1’s latest unit focuses on identity. Students 
are exploring their personal identity and how it 
connects them to their culture. Students are being 
asked to think introspectively and reflect on their 
experiences, and how to explain their culture to 
different audiences.

 MYP 1 最新单元的关注点是身份。学生们正在探索他
们的个人身份，以及这个身份如何将他们个人与自身
文化联系起来。学生们会进行内省思考，反思他们的
经历，以及如何向不同的受众解释他们的文化。

about the world around them. Our goal is to create a deeper understanding of the world, while 
building up necessary skills they will need later in life. 

个人与社会学是一门以探究为基础的课程，学生们会迎接不同的挑战，去观察和思考他们周围的世界。我们的
目标是让学生们对世界有更深刻的理解，同时培养帮助他们获取今后生活中的必备技能。
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MYP 2
MYP 2 are learning about trade and inequity through the lens of coffee trade. They are finding out 
how and where coffee is grown and how coffee has contributed to globalization. They will also be 
exploring the conditions of coffee farmers in various parts of the world and how ethical choices of 
buying fair trade coffee can affect them. 

MYP 2 通过咖啡贸易的视角来了解贸易和其不平等的知识。他们正在探索咖啡是如何种植的，是在哪里种植的，
以及咖啡是如何为全球化做出贡献的。他们还将探索世界各地咖啡农的状况，以及购买公平贸易咖啡的道德选
择产生的影响是怎样的。

MYP 3
MYP 3’s focus is on human and environmental impacts on 
rivers. They are researching problems rivers are facing and 
solutions to learn what we can do to help. They will be using 
this information to create different projects to create awareness 
for preserving our world’s rivers.

MYP 3 的重点内容是人类和环境对河流的影响。他们正在研究河流面
临的问题和解决方案，从而了解我们可以采取的帮助措施。他们将利用
这些信息来创建不同的项目，以强化保护世界河流的意识。
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MYP Arts

We are the 
Modern Artists
我们是现代艺术家

MYP 1 and 2 students have been busy creating their cartoons and storybooks. Students use 
their imagination to create their own characters and illustrations. For each chapter, students 
brainstormed ideas for the illustration, then decided how the illustration goes along with the story. 
Connecting the illustrations with the story was the biggest challenge. Block printing and sculpture 
are excellent genres to conceptualize our artistic ideas and work.

MYP 1 和 2 的学生目前致力于创作他们的漫画和故事书。学生运用自己的想象力创造自己的人物和插图。对
于每一章，学生们都要通过头脑风暴给他们的插图带来创意，然后决定插图如何与故事配合。在这个过程中，
将插图与故事联系起来是最大的挑战。木版印刷和雕塑是将我们的艺术思想和作品概念化的艺术类型。
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MYP 3 students have been exploring and researching modern art movements of the 20th century. 
Their research has included Dada, Fauvism, Abstract expressionism, Minimalism, and Surrealism. 
Each student discovered great connections with different artists, such as Jackson Pollock, Henri 
Matisse, and Rene Magritte. After researching modern artists from these movements, students 
created their own works of art that will be on display at school soon.

MYP 3 的学生一直在探索和研究 20 世纪的现代艺术运动。他们的研究领域包括达达主义、野兽主义、抽象
表现主义、极简主义和超现实主义。每个学生都发现了与不同艺术家的巨大联系，如杰克逊·波洛克，亨利·马
蒂斯和雷内·马格利特。在研究了这些文艺运动中的现代艺术家之后，学生们创作了他们自己的艺术作品，这
些作品很快将在学校展出。
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